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Protokół nr 8/2022                                                                                                 

z posiedzenia XLIV Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

 

WAK.0002.8.2022 

XLIV Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 26 września 2022 roku odbyła się         

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 26 września 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:01 tego 

samego dnia.  

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 

potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Grzegorz Kubalski 

11. Zenon Kuska 

12. Konrad Michalski 

13. Agnieszka Powała 

14. Wiesław Antoni Smoczyński 

15. Leszek Smuniewski 

16. Sylwester Sokolnicki 

17. Artur Stankiewicz 

18. Jacek Szczepański 

19. Mariusz Śledziewski 

20. Tomasz Talarski 

21. Robert Wróbel 
22. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 
wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

Przewodniczący Rady powiedział, że na dzisiejszej Sesji zostaną ogłoszone wyniki 7. edycji 

Plebiscytu na Najlepszego Sportowca Powiatu Legionowskiego Roku 2021. 

Zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych o wprowadzenie                  
do tematu. 

Pan Mirosław Pachulski powiedział, że pierwsza edycja tego plebiscytu odbyła się w roku 

2014, gdzie wybrany został sportowiec roku 2013. Pierwszym zwycięzcą tego plebiscytu 
był Pan Maciej D.  

Nadmienił, że do konkursu zgłosiło się dziewięciu wspaniałych sportowców. Zgłoszenia 

przyjmowane były do 20 lipca. W każdej gminie powiatu oraz w Starostwie Powiatowym    

w Legionowie, były ustawione urny do których były wrzucane wypełnione karty do 

głosowania. W głosowaniu można było również wziąć udział za pomocą tradycyjnej poczty. 

Głosować można było do 31 sierpnia br. Nadmienił, że plebiscyt został rozstrzygnięty              

i teraz zostanie odczytane podsumowanie. Zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady 
i Starosty Legionowskiego o wręczenie upominków dla sportowców. Nagrodzeni zostali: 

1) Pani Kornelia Olkucka; 

2) Pani Malina Głowacka; 

3) Pani Ines Wojciechowska; 

4) Pan Jakub Rochnowski; 

5) Pani Paulina Saczuk; 

6) Pani Patrycja Bereznowska; 

7) Pani Maja Rybińska; 

8) Pan Kamil Otowski - był również Sportowcem Roku 2016; 
9) oraz zwycięzca plebiscytu Pan Kamil Perl – zdobył 1519 głosów. 

Pan Mirosław Pachulski złożył podziękowanie za udział w konkursie. Na sali rozległy się 
brawa dla wszystkich uczestników.  

Przewodniczący Rady pogratulował sukcesów wszystkim uczestnikom plebiscytu. Złożył 

życzenia dalszych osiągnięć i zadowolenia ze swojej pracy.  

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu - nie wpłynął żaden wniosek z propozycją wprowadzenia 

zmian. Zapytał, czy w chwili obecnej któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie 

dotyczące porządku obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski stwierdził,                    

że porządek obrad został zaakceptowany i przystąpił do jego realizacji. 
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3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 27.08.2022 r. do dnia 

22.09.2022 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Legionowie – wyniki przeprowadzonej analizy 

oświadczeń o stanie majątkowym Radnych Rady Powiatu w Legionowie za rok 2021; 

Nadmienił, że dokument zostanie szczegółowo omówiony na październikowej Sesji 

Rady Powiatu w Legionowie; 

2) wnioski Radnych Rady Powiatu w Legionowie do budżetu Powiatu Legionowskiego 

na rok 2023: 

a) Pana Zenona Durki - na wsparcie inicjatywy wydania książkowego dzieł 

wszystkich Jerzego Szaniawskiego – stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

b) Pana Grzegorza Zbrocha – o wybudowanie ronda na skrzyżowaniu ulic: 

Warszawskiej we wsi Olszewnica Stara, położonej na drodze powiatowej                  

i Nowodworskiej we wsi Kałuszyn, położonej na drodze wojewódzkiej nr 631 

oraz drogi gminnej prowadzącej do wsi Sikory Gmina Wieliszew – stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu;  

Dodał, że wnioski zostały złożone również do Zarządu Powiatu w Legionowie; 

3) do wiadomości: 

a) od Starosty Legionowskiego: 

– pismo skierowane do Wicemarszałka Województwa Mazowieckiego, w sprawie 

budowy bezkolizyjnego skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 632                          

(ul. Nowodworskiej) z linią kolejową nr 10 w m. Michałów – Reginów – stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu; 

- postulat skierowany do Członka Zarządu – Dyrektora ds. realizacji inwestycji 

PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., w sprawie rozważenia budowy bezkolizyjnego 

przejazdu kolejowego w m. Michałów – Reginów w ciągu drogi wojewódzkiej DW 

632 – ulicy Nowodworskiej w Gminie Wieliszew (linia kolejowa nr 10) – stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu; 

- pismo do Dyrektora Mazowieckiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego 

Funduszu Zdrowia, dotyczące kończącego się kontraktu NZOZ w Legionowie         

z NFZ na świadczenie nocnej i świątecznej opieki lekarskiej na terenie Powiatu 

Legionowskiego– stanowi załącznik nr 8 do protokołu ;  

b) od Prezydenta Miasta Legionowo w sprawie świadczenia usług nocnej                      

i świątecznej opieki zdrowotnej. Pisma skierowane do: 

- Dyrektora Wojskowego Instytutu Medycznego – stanowi załącznik nr 9            

do protokołu; 

- Starosty Legionowskiego  – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

4) Zaproszenie od Koła Gospodyń Wiejskich Chotomów na piknik rodzinny „Rośnij 

zdrowo i sportowo” – stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

Nadmienił, że zaproszenie zostało przesłane Radnym drogą elektroniczną; 
 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że wraz z Członkami Zarządu oraz Radnymi Powiatu    

w Legionowie, uczestniczył w różnych uroczystościach organizowanych na terenie Powiatu 

Legionowskiego. 

 

Dodał, że wszystkie wspomniane pisma są dostępne w Biurze Rady i zachęca do zapoznania 

się z ich treścią.    

 

Przewodniczący Rady powiedział, że przypomina o informacji, która została przekazana 

wszystkim Radnym po sierpniowej Sesji, że Sesja w październiku odbędzie się w czwartek 

27.10.br. 
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Przewodniczący Rady podziękował za wysłuchanie informacji i zapytał, czy ktoś ma pytania. 

 

Pan Wiesław Smoczyński poprosił o przedstawienie informacji zawartych w piśmie 

Prezydenta Miasta Legionowo, w sprawie nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej. 

 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że pisma Prezydenta nie są kierowane do Rady 

Powiatu, tylko do Dyrektora WIM-u oraz do Starosty Legionowskiego. Rada Powiatu 

otrzymała je tylko do wiadomości. Dodał, że z treści pism wynika troska o to, aby nocna    

i świąteczna opieka zdrowotna, dalej mogła być realizowana w Legionowie. Nadmienił,        

że Starosta Legionowski już się do tego pisma odniósł. 

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że chciałby nawiązać do protokołu z ostatniej Sesji 

Rady Powiatu, gdzie jest napisane, że „w Błoniu ma być centrum, gdzie ewentualnie 

miałaby się ta pomoc kierować” i jest bardzo zaniepokojony tą informacją.  

Dodał, że popiera wniosek Prezydenta Legionowa, żeby ta pomoc mogła odbywać się              

w Legionowie.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że chciałby sprostować, że jeżeli chodzi o Błonie to ma 

tam zostać przeniesione Centrum Dyspozytorskie, a więc miejsce, gdzie mieszkańcy będą 

mogli się dodzwonić wybierając numer 112 lub 999. Dodał, że mieszkańcy nie powinni 

odczuć tej zmiany. W tym zakresie odbyła się dyskusja na poprzedniej Sesji i w tej kwestii 

uspokajała również Prezes ZOZ „Legionowo”. Natomiast temat nocnej pomocy lekarskiej 

w dalszym ciągu nie jest rozwiązany, a przetarg o którym mówiła wtedy Pani Dorota 

Glinicka nie został rozstrzygnięty.       

 

 

 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Legionowski powiedział, że przedstawi prezentację na temat 

najważniejszych, bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu.  

Szczegółowe informacje dotyczące pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz 

poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Legionowie, Radni 

otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że chciałby się odnieść do kwestii nocnej i świątecznej 

opieki zdrowotnej. Przypomniał, że wspólnie z Prezesem ZOZ „Legionowo”, od lata roku 

ubiegłego zwracali uwagę w Narodowym Funduszu Zdrowia, że we wrześniu 2022 r. kończy 

się kontrakt na to świadczenie. Dodał, że pomimo wielokrotnych wizyt, również w tym roku 

i z prośbą o podjęcie działań w tym zakresie, niestety doszło do sytuacji, że poszukiwanie 

wykonawcy na realizację tych usług nastąpiło na koniec tegorocznych wakacji. Nadmienił, 

że ofertę złożyły dwa podmioty spoza Miasta Legionowo i to postępowanie zostało 

unieważnione. Do powiatu została skierowana prośba, aby ZOZ „Legionowo” świadczył te 

usługi jeszcze dodatkowo przez jeden miesiąc. Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że dla 

powiatu był to problem, ponieważ zostały rozwiązane umowy z pracownikami, którzy byli 

na kontrakcie do końca września i nie było łatwo znaleźć chętnych na ten jeden miesiąc. 

Ale podjęto starania i nocna opieka będzie świadczona przez kolejny miesiąc w NZOZ 

„Legionowo”. Nadmienił, że została skierowana prośba do NFZ, aby uruchomił procedurę, 

która będzie skuteczna. W ocenie Starosty logiczne byłoby, aby zadanie to realizował 
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podmiot zlokalizowany w Legionowie, z uwagi na dobrą komunikację i infrastrukturę. Jego 

zdaniem usługi te, powinny być świadczone przez szpital. 

Przewodniczący Rady podziękował Staroście Legionowskiemu za przekazanie 

szczegółowych informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział 

wzięli.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że zdaje sobie sprawę, że to nie jest w kompetencjach 

Starostwa Powiatowego, ale jego zdaniem Starostwo Powiatowe poprzez swoje organy,         

a szczególnie Pan Grzegorz Kubalski, który jest członkiem komisji samorządowo – 

rządowej, może zgłaszać problem i kierować go do organów rządowych. W odniesieniu do 

tego, chciałby powiedzieć o dwóch kwestiach: 

1) skończyły się dodatkowe zasiłki, które już nie wpływają do osób, które przyjmują 

uchodźców; 

2) przygotowywana jest ustawa, która ma przyjąć, że zużycie do 2000 kWh energii, 

będzie dodatkowo dla mieszkańców po poprzednio zamrożonej cenie; nadmienił,       

że jeżeli ktoś przyjmuje rodzinę uchodźców z Ukrainy, to wówczas musi włączyć 

dodatkowe ogrzewanie i zużywa więcej energii elektrycznej; Radny nadmienił,          

że w jego domu zużycie energii zwiększyło się dwukrotnie. Dlatego zwrócił się           

z prośbą i apelem do Starosty Legionowskiego i do Członków Zarządu, aby podnieśli 

tę kwestię i ten problem w dyskusjach z organami rządowymi. 

Pan Wiesław Smoczyński nawiązał do kwestii gruntów Skarbu Państwa. Nadmienił, że jest 

grunt Skarbu Państwa nad Zalewem Zegrzyńskim, kiedyś nazywało się to „Bryza”. 

Nadmienił, że jest to jedna wielka ruina i z jednej strony jest to grunt Skarbu Państwa,    

ale z drugiej strony zgłaszają się podmioty, które są zainteresowane inwestowaniem nad 

Zalewem. Nadmienił, że z tym obiektem jest taki problem, „że podobno nie można,             

że trzeba ją podzielić, a podobno nie można, bo coś tam Państwo szykuje”. Zwrócił się         

z prośbą, aby Starosta Legionowski zainteresował się tą sprawą i wyjaśnił jak ten problem 

wygląda. 

Przewodniczący Rady powiedział, że musi przerwać wypowiedź Radnego. Dodał, że obecnie 

omawiany jest punkt porządku obrad dotyczący Sprawozdania Starosty, a więc o rzeczach, 

które się dokonały do dnia dzisiejszego. Zwrócił się z prośbą, aby tematy wybiegające          

w przyszłość omawiane były w punkcie Wolne wnioski i aby Radny kontynuował wypowiedź 

w tym właśnie punkcie.     

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że chciałaby nawiązać do nocnej i świątecznej 

pomocy lekarskiej. Nadmieniła, że Jej zdaniem świadczenie tych usług powinno odbywać 

się w szpitalu w Legionowie. Poprosiła o informację, jak zostaną podjęte decyzje w tej 

sprawie.  

Pan Tomasz Talarski zapytał, jakie szpital przedstawia argumenty, w kwestii nie przejęcia 

od powiatu świadczenia usługi w zakresie nocnej i świątecznej pomocy lekarskiej? 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że z Dyrektorem szpitala były prowadzone rozmowy 

już wielokrotnie, zarówno Starosta, jak i Wicestarosta. Nadmienił, że jest to generalnie 

instytucja wojskowa i Dyrektor szpitala powiedział, że jeżeli jako instytucja wojskowa 

otrzyma taki rozkaz, to wtedy weźmie to pod uwagę. Dodał, że trzeba mieć świadomość, 

że zamawiającym w tym zakresie jest Narodowy Fundusz Zdrowia i jeżeli ogłasza                  

to postępowanie, to również na rynku medycznym albo ktoś składa ofertę, albo nie składa 

i nikt nie musi się tłumaczyć dlaczego jej nie składa.  
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Starosta Legionowski powiedział, że być może rachunek ekonomiczny, a być może 

możliwości techniczne i możliwości związane z zatrudnieniem lekarzy są problemem. 

Nadmienił, że należy wziąć również pod uwagę, że szpital nie jest do końca zapełniony 

pracownikami.   

Nadmienił, że jest to chyba problem w całym kraju, ponieważ podmiot która podejmie się 

świadczenia takiej opieki, musi tą obsługę zapewnić.  

Starosta Legionowski powiedział, że są prowadzone rozmowy zarówno z NFZ,                       

jak i szpitalem, aby znaleźć rozwiązanie tej sytuacji.   

 

 

 

5. Sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy z działalności za rok 2021 oraz 

raport o bieżącym stanie bezrobocia w Powiecie Legionowskim,                                         

z uwzględnieniem sytuacji wywołanej epidemią COVID-19. 

Przewodniczący Rady poprosił o omówienie tematu Zastępcę Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Legionowie. 

Pani Ewa Lisowska powiedziała, że Radnym zostało udostępnione szczegółowe 

sprawozdanie PUP z działalności za 2021 rok oraz raport o bieżącym stanie bezrobocia        

w Powiecie Legionowskim – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Nadmieniła, że temat został również omówiony na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia     

i Spraw Społecznych w dniu 19 września br. 

Następnie przedstawiła prezentację, dotyczącą najważniejszych spraw w tym zakresie - 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.   

Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe omówienie tematu i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado zapytał, czy osoby z Ukrainy, które są zarejestrowane jako bezrobotne 

są objęte zasiłkiem? 

Pani Ewa Lisowska odpowiedziała, że te osoby nie mają prawa do zasiłku.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że wśród statystyk osób, które nie podejmują pracy       

i są zarejestrowane jako osoby bezrobotne, niepokojąco duża jest liczba osób poniżej 30. 

roku życia. Z przedstawionych informacji wynika, że 38 zarejestrowanych osób z Ukrainy 

znalazło pracę i zapewne wiele znalazło ją bez pośrednictwa Urzędu Pracy. W związku            

z tym, Przewodniczący Rady zapytał, czy w ocenie Pani Ewy Lisowskiej liczba zatrudnionych 

osób z Ukrainy, może mieć wpływ na to, iż młodzi Polacy – ci do 30. roku życia, nie mogą 

znaleźć zatrudnienia? Zapytał również dlaczego w jej ocenie, osoby do 30. roku życia nie 

podejmują pracy?  

Pani Ewa Lisowska powiedziała, że osoby z Ukrainy, które podejmują pracę w Polsce,         

nie zagrażają rynkowi pracy w żadnej płaszczyźnie. Dodała, że w Powiecie Legionowskim 

brakuje kierowców, nauczycieli, opiekunów osób starszych.  

Nadmieniła, że jeżeli chodzi o młodzież, pracownicy Urzędu Pracy jako praktycy, obserwują 

takie zjawisko, że młodzi ludzie, kończący szkołę średnią, a często również i studia,            
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nie mogą rozstać się z domem rodzinnym, a rodzice popełniają błąd i w momencie, kiedy 

pojawia się jakaś praca o minimalnym wynagrodzeniu, robią wszystko, aby dziecko 

zniechęcić. Dlatego młoda osoba bierze pod uwagę, że ma źródło finansowania i niechętnie 

podchodzi do zatrudnienia, a nawet podjęcia stażu.   

Pani Aleksandra Bednarek zapytała na jakie szkolenia zostały spożytkowane pozyskane  

pieniądze? I kto korzysta z tych szkoleń, czy osoby bezrobotne, czy pracownicy? Zapytała 

również jak PUP w Legionowie wyobraża sobie forum gospodarcze pracodawców Powiatu 

Legionowskiego, tzn. co tam się będzie działo i kto zostanie zaproszony?  

Pani Ewa Lisowska powiedziała, że jeżeli chodzi o spożytkowanie środków finansowych,      

to brane pod uwagę są dwa rodzaje szkoleń: 

1) szkolenia realizowane z Krajowego Funduszu Szkoleniowego – oferta skierowana 

jest do pracodawców i osób pozostających na rynku pracy; szkolenia  w tym 

obszarze odbywały się na podstawie priorytetu co roku ustalanego przez Ministra 

Rodziny. Dodała, że w większości były to szkolenia podnoszenia kwalifikacji                

w obszarze podatków, opieki nad osobą starszą, edukacji oraz finansów i kierowcy 

kat. C i D; 

Pani Aleksandra Bednarek poprosiła o doprecyzowanie, czy w tym przypadku              

to pracodawca zgłasza się do PUP o środki na takie szkolenie? 

Pani Ewa Lisowska powiedziała, że jeżeli chodzi o KFS, jest to projekt realizowany 

corocznie, to PUP ogłasza składanie wniosków przez pracodawców w zależności         

od zapotrzebowania; następnie PUP powołuje komisje i te wnioski są rozpatrywane 

w trybie barometru zawodów – środki przyznawane są tam, gdzie są niszowe 

zawody. Nadmieniła, że szkolenia realizowane są przez firmy do tego uprawnione; 

2) szkolenia dla bezrobotnych; osoby bezrobotne mogą sobie wybrać szkolenie. 

Nadmieniła, że dużo osób w tym przypadku chce np. podnieść kwalifikacje                  

w zakresie kategorii prawa jazdy – nadmieniła, że jest to w powiecie, w barometrze 

zawodów, zawód niszowy i na to środki są przeznaczane. Nadmieniła, że tu jest 

pewien kłopot, dlatego ta efektywność zatrudnieniowa jest trochę niższa, ponieważ 

bardzo trudno jest zdać egzamin i kandydaci czasem muszą podchodzić do niego 

po kilka razy, co wydłuża szkolenie. Nadmieniła, że PUP zorganizował jedno 

szkolenie grupowe z tematyki: obsługa sekretarska zagadnienia finansowo – 

podatkowe. 

Pani Aleksandra Bednarek zapytała ile osób bezrobotnych udało się wysłać na takie 

szkolenia? 

Pani Ewa Lisowska powiedziała, że jeżeli chodzi o szkolenia grupowe to było             

40 osób.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady jeszcze raz 

serdecznie podziękował za bardzo szczegółowe omówienie tematu. Złożył podziękowanie 

również dla Pani Dyrektor i wszystkich podwładnych, za ciężką pracę wkładaną w rozwój 

powiatu, poprzez inicjowanie tych wszystkich przedsięwzięć związanych z zatrudnieniem.  
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6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Integracji Społecznej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Integracji Społecznej w Legionowie o mówienie tematu. 

Pani Dorota Wróbel – Górecka powiedziała, że Radnym zostało udostępnione sprawozdanie 

z działalności PCIS w Legionowie za 2021 rok – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Dodała, że zostało również szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji Rodziny, 

Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 19 września br.   

Następnie przedstawiła prezentację, dotyczącą najważniejszych spraw w tym zakresie - 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu.   

Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe omówienie tematu i zaproponował 

dyskusję. Jednocześnie podziękował Dyrektorowi PCIS za ogromny wkład w wykonywanie 

obowiązków . 

W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 255/XXXIV/2021 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2022. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 26.09.br. 

zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                  

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Grzegorz Kubalski, 

Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (2) 

Anna Gajewska, Leszek Smuniewski 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Kownacka 

Przewodniczący Rady powiedział, że w powodu problemów technicznych, zarówno on,        

jak i Pani Anna Gajewska nie mogli wziąć udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr 292/XLIV/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                        

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022 – stanowi załącznik nr 18         

do protokołu. 

 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2022 – 2035. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,       

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 2035. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 26.09.br. 

zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 

2035.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 
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Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Leszek Smuniewski 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Kownacka 

Przewodniczący Rady powiedział, że w powodu problemów technicznych nie mógł wziąć 

udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr 291/XLII/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2022 – 2035 – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

9. Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z XLIII Sesji Rady Powiatu, która 

odbyła się w dniu 29.08.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz 

ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Leszek Smuniewski 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Kownacka 

Przewodniczący Rady powiedział, że w powodu problemów technicznych nie mógł wziąć 

udziału w głosowaniu. Potwierdził, że protokół z XLIII Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

 

10. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pan Wiesław Smoczyński w odniesieniu do swojej wypowiedzi w pkt. 4 porządku obrad, 

powiedział, że chciałby dodać, że temat dotyczący działki z ośrodkiem „Bryza” jest 

tematem wieloletnim i dawno powinien być załatwiony. Poprosił, aby Pan Starosta 

zainteresował się tą kwestią.  
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Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że Starosta Legionowski interesuje się tą działką              

i nie ulega wątpliwości, że jest to temat „wart zachodu”. Nadmienił, że chciałby 

przypomnieć, że grunt Skarbu Państwa, to nie jest grunt Starosty, ani powiatu. W związku 

z tym powiat tym gruntem administruje, ale w taki sposób, że powiat nie może wydać 

swoich pieniędzy na działanie związane chociażby z ochroną, natomiast na te zadania 

powiat nie otrzymuje środków finansowych. Z jednej strony, zarówno gmina,                        

jak i mieszkańcy oczekują, aby ta działka została uporządkowana i zadbana, a z drugiej 

strony powiat nie ma narzędzi, aby to wykonać. Dodał, że powiat wystąpił już dwukrotnie               

do Wojewody Mazowieckiego o przekazanie tej działki na rzecz powiatu i czekamy na 

decyzję w tej sprawie. Jednocześnie zaznaczył, że działka ma powierzchnię około trzech 

hektarów, z czego nie cała powierzchnia może zostać wykorzystana pod jakąkolwiek 

działalność, ponieważ jest to również grunt leśny. Przypomniał, że w latach poprzednich 

Lasy Państwowe również wystąpiły o przejęcie tej nieruchomości i Wojewoda musi 

rozważyć, czy w całości przekazać tę działkę na rzecz Lasów, czy uwzględni również 

wniosek powiatu. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że wystąpił do Policji i do Straży Gminnej                        

w Nieporęcie, o pomoc w utrzymaniu na należytym poziomie tej nieruchomości,                        

a zwłaszcza zapobieganiu w nielegalnym wyrzucaniu tam śmieci.     

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że chciałaby wrócić do tematu rozbudowy wałów 

przeciwpowodziowych. Zapytała, czy są jakieś nowe informacje w tej kwestii? 

Członek Zarządu Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że to zagadnienie zostało szczegółowo 

omówione na ostatnim posiedzeniu Komisji Rozwoju, wraz z przedstawieniem całego 

harmonogramu prac, które obecnie trwają w tej kwestii. Nadmienił, że w tej chwili jest 

etap odwołania od decyzji środowiskowej, które znajduje się u Głównego Inspektora 

Ochrony Środowiska. Zachęcił do zapoznania się z dokumentami, które zostały omówione 

na ostatnim posiedzeniu Komisji Rozwoju. Zaznaczył, że ta sprawa jest monitorowana i nie 

wykluczone, że zarówno Zarząd Powiatu jak i Rada Powiatu będą podejmować określone 

działania w tej kwestii względem Wód Polskich.         

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

  

Przewodniczący 
Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski  

  

 
Protokół przygotowała Agata Szraga 


